
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.89.2024 

Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Maciej Aleksander złożył następujące 
wnioski i zapytania:  

1. Zwrócił się do Prezydenta z prośbą o wykupienie części prywatnej Parku Westerplatte,  

a jeżeli to jest w tym momencie niemożliwe, to podjęcie cyklicznych prób ich wykupienia. 

2. W imieniu Rady Osiedla „Westerplatte” radny zgłosił, iż zlokalizowano w przestrzeni miejskiej na 

osiedlu kilka uschniętych drzew, które w pewnej perspektywie czasu mogą stworzyć zagrożenie. 

Radny poprosił o interwencję i sugeruje nie czekać na usuwanie tych drzew „w miarę dostępności 

środków”, tylko o priorytetowe potraktowanie tej sprawy, gdyż nie ma nic ważniejszego niż 

bezpieczeństwo mieszkańców.  

3. Odniósł się do parkingu przy rondzie Ronalda Reagana. Jest to parking „samozwańczy”, na którym 

parkują tiry. Radny chce ustalić przeznaczenie tego miejsca, ponieważ nie jest ono oznakowane,  

a mieszkańcy zgłaszają to radnemu jako uciążliwość.  

4. Radny dopytywał również o projekt modernizacji placu zabaw z budżetu obywatelskiego. Chciał 

wiedzieć, czy poszedł już przetarg i czy istnieje zagrożenie, że to zadanie nie zostanie wykonane  

w tym roku? Chciał również znać odpowiedź na następujące pytania dotyczące Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2024: 

• Ile zadań zostało już wykonanych ?  

• Ile jest w trakcie? 

• Ile będzie wykonanych? 

• Czy jest jakieś zagrożenie, że któreś z zadań nie zostanie wykonane? 

5. Poruszył kwestię dwóch pustostanów na osiedlu Westerplatte (jeden przy radzie osiedla, a drugi  

w ciągu sklepów usługowych). W opinii radnego są one w stanie zagrażającym bezpieczeństwu 

(wybite szyby, drzewa na dachu). Zwrócił się z prośbą do Urzędu Miasta o zwrócenie się do 

odpowiednich osób o interwencję w tej sprawie.  

6. Poprosił o rozważenie kwestii toalet przy obiektach użyteczności publicznej. 

7.  Z tego co jest wiadome radnemu, na Osiedlu Westerplatte znajduje się 6 niedziałających studni 

abisyńskich. W obecnej sytuacji geopolitycznej należy zadbać, żeby choć jedna studnia na każdym 

osiedlu była czynna.  

8. Po rozmowie radnego z Prezesem TSM chciał się upewnić, czy dobrze zrozumiał, że Tarnowska 

Spółdzielnia Mieszkaniowa chce przekazać niektóre działki? Podobno chce przekazać m.in. działkę 

naprzeciwko Domu Kultury Westerplatte. Z tego co jest wiadome radnemu Dom Kultury ma już 

pomysł na zagospodarowanie tej działki. Prosi o przychylność w tym temacie.  

9. Wspomniał, że na jednym ze spotkań z mieszkańcami padł pomysł ograniczenia tonażu na Alei Jana 

Pawła II. Radny chciał wiedzieć, czy można coś takiego zrobić? 

   

 


